
 

 

 

Zápis z jednání  
Exekutivy 

Českého svazu házené č. 5  
 

 

 

 

 

 

 

 

31.1.2014 
Praha 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

___________________________________________________________________________ 

 
 

Přítomni: A.Pospíšil, A.Staněk (do 17:00), K.Poláková (do 20:00), M.Barda, 
M.Bartoň, D.Čurda, P.Novák, R.Bendl 

Hosté: 
Omluveni: 

P.Jaroň, L.Vondráčková, J.Konečný, J.Vtípil 
P.Čumplová  

Trvání: Zahájení jednání:  15:00 
Ukončení jednání: 21:15 
 

  



 

Program jednání 
 

1 Kontrola plnění úkolů 

2 Vyhodnocení činnosti reprezentačních družstev (KPO, DČU) 

3 Oblast SCM (MBT,KPO,DČU) 
a) Prodloužení smluv SCM do 31/12/2014 
b) „SCM panel“ – průběžná informace  
c) Žádost o změnu trenéra v SCM Talent Plzeň 

4 Rozpočet ČSH – postup přípravy rozpočtu 2014 (RBE) 

5 Změna přestupního řádu ČSH (LVO, JKQ) 

6 Odvolání do výroků STK a DK (PNO, MNO, JKQ, k rozhodnutí) 
a) HK Lovosice proti pokutě za absenci trenéra s licencí A 
b) Sokol Bělá p.B. proti potrestání hráče J.Pekaře) 

7 Postup soutěží ČSH – info (PNO, JKQ) 

8 Doplnění listiny delegátů ČSH (JKQ) 

9 GS ČSH – aktivity pro informaci (RBE) 

10 Prezident ČSH – aktivity pro informaci (APO) 
- Smlouva SIG, komunikační strategie 
- Jednání HFE 
- Zvolení LVO do orgánu IHF 

13 Různé  
a. Návrh – mzdové požadavky trenérů reprezentací (KPO) 
b. Volba členů Rady ČSH za kluby TPE (informace JKQ) 
c. Přijetí nového klubu TJ Sokol Hovězí do ČSH 
d. Vyřazení klubu DHK U.Hradiště 
e. Míče Molten pro IHF 2014-17 
f. Místo konání závěrečných kvalifikací RD 14.-15.6. 
g. ostatní 
h. příští jednání Exekutivy  

 

 

1 Kontrola plnění úkolů 

úkol 
č.4 

Ve všech budoucích smlouvách se členy realizačních týmů všech reprezentací řešit 
možnost opce optimálním způsobem. Potřebnou podporu poskytne LPK. 

Odpovídá:    D.Čurda, K.Poláková, M.Bartoň 

Termín:       průběžně 

úkol trvá 

úkol 
č.15 

Předložit Exekutivě aktualizované popisy pracovních funkcí sekretariátu 

Odpovídá:    R.Bendl 

Termín:       31.12.2013 (materiál pro jednání Exekutivy) 

splněno, pokračuje úkoly č.37 a 38 

úkol 
č.17 

Připravit první návrh (případně varianty) projektu pro období 2015 a dále pro MŠMT 
v návaznosti na dnešní SCM 

Odpovídá:    D.Čurda, K.Poláková 

Termín:       31.3.2014 

úkol trvá 

úkol 
č.19 

Podklad pro rozhodnutí Exekutivy ve věci změny předpisů pro přestupní řízení  

Odpovídá:    LPK 

Termín:       31.12.2013 (materiál pro jednání Exekutivy) 

úkol splněn 



 

úkol 
č.22 

Připravit podklady pro jednání se SZH a pro přenos řízení WHIL do ČSH. 

Odpovídá:    J.Konečný, K.Poláková 

Termín:       28.2.2014 

úkol trvá, čeká na výsledky schůzky s vedením SZH 5.2.2014 

úkol 
č.23 

Zahájit jednání se SZH směřující k převzetí řízení WHIL do ČSH 

Odpovídá:    R.Bendl a jmenovaný tým 

Termín:       28.2.2014 

úkol trvá, čeká na výsledky schůzky s vedením SZH 5.2.2014 

úkol 
č.24 

Zajistit podpis dodatků smluv se všemi 8 stávajícími SCM. 

Odpovídá:    D.Čurda, K.Poláková, spolupráce sekretariát 

Termín:       31.12.2013  

úkol splněn s výjimkou SMC Talent Plzeň, pokračuje úkolem č.34 

úkol 
č.25 

Jmenovat „kolegium“ expertů pro nový projekt, definovat a zahájit jeho činnost 

Odpovídá:    D.Čurda, K.Poláková, M.Bartoň 

Termín:       31.12.2013 (materiál pro Exekutivu) 

úkol splněn, jednání kolegia svoláno na 7.-8.2. 

úkol 
č.26 

Připravit a předat podklady pro rozpočet 2014 za jednotlivé odb.útvary Exekutivy 

Odpovídá:    členové Exekutivy 

Termín prodloužen do:       8.2.2014 

úkol trvá, některé komise nesplnily 

úkol 
č.27 

Prověřit a případně navrhnout postup zřízení účtů/podúčtů pro jednotlivé KSH 

Odpovídá:    R.Bendl, J.Konečný (materiál pro Exekutivu) 

Termín prodloužen do:       28.2.2014 

úkol splněn částečně, trvá 

úkol 
č.28  

Dojednat termín a uskutečnit společnou schůzku zástupců ČSH a VMO 

Odpovídá:    A.Staněk, R.Bendl 

Termín:       28.2.2014 

úkol trvá, termíny navrženy 

úkol 
č.29  

Připravit konkrétní podklady pro rozpočet ČSH stran výstavy ve VMO jako 
podmínku schválení akce ze strany Exekutivy ČSH 

Odpovídá:    A.Staněk 

Termín:       28.2.2014 

úkol trvá, dílčí informace k dispozici 

úkol 
č.30  

Oslovit KSH a požádat o nominaci krajských garantů výstavy VMO a následné 
roadshow 

Odpovídá:    A.Staněk 

Termín:       28.2.2014 

úkol trvá 

úkol 
č.31  

Podat vyjádření ke zjištěním KRK v oblasti činnosti SK 

Odpovídá:    J.Konečný, P.Novák 

Termín:       31.12.2013 

splněno po termínu 

  

 



Projednávaná témata 
 

2 Vyhodnocení činnosti reprezentačních družstev 
 
závěr 

 

D.Čurda informoval o prvních závěrech RKM na základě analýzy prezentované trenéry: 
vystoupení družstva mužů na ME 2014 bylo neúspěšné.  
Dvojice Haber – Hudeček měla pro své působení u reprezentace mužů tři základní úkoly: 
- omladit kádr a zapracovat nové perspektivní hráče – splněno; 
- postoupit na ME 2014 – splněno; 
- postoupit do hlavního kola ME 2014 – nesplněno. 
A.Pospíšil a D.Čurda informovali Exekutivu o zatím diskutovaných možnostech obsazení 
pozice trenéra A družstva. 
Exekutiva po diskusi schválila návrh RKM prodloužit smlouvu s Vl.Haberem a 
J.Hudečkem do června 2014 bez možnosti dalšího prodloužení.  
Nový trenér reprezentace mužů bude jmenován po jednání s potenciálními kandidáty 
v průběhu jarních měsíců tak, aby plynule převzal tým po play-off proti Srbsku. 
 

Úspěchem je postup RD dorostenců z kvalifikace ve Španělsku na letní ME do Polska. 
RD juniorů bude hrát kvalifikaci (DEN, POL, SVK) 4.-6.4. v Praze – Edenu 
RD juniorek bude hrát kvalifikaci ( ISR,TUR,NOR) na letní MS v termínu 18.-20.4. 
v Olomouci. 
Realizační týmy uvažovaných RD kadetů zatím nebyly navrženy. 
 

úkol 
č.32  

Připravit podklady a kandidáty pro výběr nového trenéra A družstva mužů 

Odpovídá:    D.Čurda 

Termín:       31.5.2014 

úkol 
č.33  

Předložit návrh postupu zřízení a předpokládaného fungování reprezentačních 
družstev v kategorii kadetů  

Odpovídá:    K.Poláková, D.Čurda 

Termín:       31.3.2014  (materiál pro Exekutivu) 

 

3 Oblast SCM 
 
závěr 

 

a) Nové smlouvy se všemi kluby a trenéry-manažery SCM byly podepsány (s výjimkou 
Talentu Plzeň) a jsou platné od ledna 2014. Trenéři SCM mohou nově – na základě 
souhlasu vedení klubu a souhlasu RK – působit také jako asistenti trenéra u A-
družstev ve svých klubech. 

b) Vedení klubu Talent Plzeň požádalo dopisem ze dne 20.11. o změnu trenéra SCM. 
Exekutiva projednala samotnou žádost Talentu Plzeň, souvislosti s aktuálními 
změnami smluv s SCM i předložený návrh RKM. 
Exekutiva ČSH neschválila předloženou žádost klubu Talent Plzeň o změnu trenéra 
SCM a pověřila A.Pospíšila a D.Čurdu neprodleným dalším jednáním s klubem 
k uzavření celé záležitosti. 

c) Členové Exekutivy byli seznámeni s podklady a se stavem přípravy jednání „kolegia“ 
pro přípravu nového projektu ve dnech 7.a 8.2.2014 v Rytířsku.  
Složení kolegia: P.Babák, M.Bartoň, T.Černý, P.Farář, P.Hladík, M.Horák, L.Krejčíř, 
J.Mika, M.Papežová, D.Poloz, J.Salač, V.Srba, L.Škvařilová, J.Tkadlec, M.Vopelka, 
P.Vozobulová, a bez hlasovacího práva také trenéři reprezentačních družstev žen i 
mužů (J.Bašný, V.Haber a J.Hudeček) 
 

úkol 
č.34  

Projednat s klubem Talent Plzeň další pokračování SCM včetně výběru trenéra-
manažera a v případě dohody připravit / podepsat příslušné smlouvy. 

Odpovídá:    A.Pospíšil, D.Čurda 

Termín:       28.2.2014 

 



 

4 Rozpočet ČSH 2014 
 
závěr 
 
 

 

R.Bendl informoval o aktuálním stavu přípravy rozpočtu. Některé komise dosud 
nepředaly podklady pro rozpočet, předsedové byli důrazně napomenuti. 
 

Až 70 % navrhovaných nákladových položek jednotlivých komisí představují náklady na 
logistiku, především na úhradu/příspěvky na cestovné. 
Exekutiva ČSH na návrh generálního sekretáře rozhodla, že veškerá jednání 
Exekutivy a odborných útvarů svazu (všech komisí) včetně sekretariátu se 
budou prioritně nadále konat v sídle svazu (Praha 1, Bolzanova 1, zasedací 
místnost) a účastníci budou respektovat pravidla dané Ekonomickou směrnici ČSH 
(schválené Radou ČSH 4.11.2012) ohledně způsobu dopravy na místo akce.  
Použití jiného než hromadného dopravního prostředku musí být vždy zdůvodněno  
(= není automaticky nárokovatelné). Pro akce Exekutivy a komisí ČSH musí 
odůvodněné výjimky předem schválit generální sekretář, např. při společné cestě 
více účastníků jedním autem nebo při komplikované cestě na více akcí.  
 

 

5 Změna Přestupního řádu ČSH 
 
závěr 

 

LPK připravila úplný návrh nového řádu se zapracováním navrženého věcného zadání a 
některých principů celkové modernizace předpisové základny ČSH. Pro předložení ke 
schválení jarnímu zasedání Rady ČSH předpokládá Exekutiva schválení finálního návrhu 
na příštím jednání (28/2). 
V diskusi členové Exekutivy navrhli ještě následující věcné úpravy: 
- limitovaný přestup musí vždy začínat také v přestupním období;   
- přestupovou agendu bude vyřizovat soutěžní úsek ČSH; 
- hostování má být možné i nad 23 let věku, ale pouze do vyšší soutěže; 
- zjednodušení lhůty 12/18 měsíců pro návrat ze zahraničí; 
- ještě jednou bude diskutována možnost získat nesmluvního hráče do 23 let za 

výchovné i přes nesouhlas mateřského oddílu. 
Všichni členové exekutivy mohou po pečlivém studiu předlohy podat ještě další 
odůvodněné návrhy úprav nejpozději do 14.2. 
 

úkol 
č.35 

Předat případné věcné připomínky k návrhu novely Přestupního řádu ČSH mailem 
L.Vondráčkové a v kopii J.Konečnému. 

Odpovídá:    všichni členové Exekutivy, R.Bendl 

Termín:       14.2.2014  

 

6 Odvolací řízení 
 
závěr 

 

HK Město Lovosice podal odvolání proti rozhodnutí SK ČSH o udělení pořádkové pokuty 
ve výši 18.000 Kč za nedodržení licenční politiky ČSH v 11 utkáních první části 
TPExtraligy. Odvolání je založeno na čistě formální snaze uvádět na zápisy o utkání do 
kolonky trenér osobu, která vlastní licenci A, přičemž trenérem družstva v přípravě, 
v utkáních i v mediální komunikaci jednoznačně je Vl.Šuma s licencí B. 
Klub neuhradil poplatek za odvolání, a to ani po dodatečné výzvě soutěžního úseku. 
Exekutiva ČSH potvrdila rozhodnutí SK. 
 

Exekutiva ČSH zároveň uložila předsedům TMK a SK připravit návrh změny či úpravy 
licenční politiky a/nebo souvisejících sankcí pro omezení tvrdosti předpisů, například 
zavedením limitu celkové výše pokut. 
 
TJ Sokol Bělá pod Bezdězem podal odvolání proti rozhodnutí DK ČSH o potrestání hráče 
družstva ml.dorostu Jana Pekaře za napadení protihráče zastavením činnosti na 1 měsíc. 
Klub uhradil poplatek za odvolání. Podle DŘ by se nicméně mohl odvolat pouze samotný 
potrestaný hráč, klub takové právo nemá. 
Exekutiva ČSH po krátkém projednání jednoznačně potvrdila výrok DK a udělený trest. 



úkol 
č.36 

Předložit věcný návrh úpravy licenční politiky ČSH, především směrem k výši 
předepsaných sankcí 

Odpovídá:    M.Barda, P.Novák 

Termín:       28.2.2014 (materiál pro Exekutivu) 

 

7 Postup soutěží ČSH 
 
závěr 

 

Informace podali P.Novák a J.Konečný. Obě nejvyšší soutěže pokračují bez výraznějších 
problémů. SK ve spolupráci s TMK zahájila dodatečné sledování záznamů všech utkání 
TPE a WHIL; žádná mimořádná událost nebo problém nebyly zjištěny. 
Poslední dvě kola dlouhodobé části i nadstavby TPE budou odehrána v jednotných 
časech (výjimkou mohou být pouze přenosy ČT). 
Proběhl úspěšný společný seminář rozhodčích s trenéry TPE a WHIL. 
J.Vtípil vyhodnotil dosavadní televizní přenosy (nižší počet proti minulosti, avšak ve 
výrazně lepších časech s podstatně vyšší sledovaností). 
 

 

8 Doplnění listiny delegátů ČSH 
 
závěr 
 
 
 

 

Exekutiva ČSH schválila předložený materiál. P.Novák byl doplněn na listinu delegátů 
ČSH a může být od 1.2.2014 nasazován v soutěžích ČSH i ve WHIL. 
 
P.Jaroň uvedl v diskusi – bez přímé souvislosti s projednávaným materiálem - že v celé 
oblasti licencování a řízení delegátů je podle jeho názoru mnoho nedostatků a jsou 
masivně porušovány legislativní předpisy. Jako argumenty uvedl: 
a) údajné doplňování delegátů na listinu bez schválení Exekutivou ČSH  
b) údajné zařazení Z.Fülleové na listinu delegátů v rozporu s předpisy. 
Přítomní na místě vysvětlili: 
- návrh listiny delegátů pro ročník 2013-14 byl připraven společně tehdejšími předsedy 

SK ČSH a KR ČSH, obsahoval 21 jmen a z účastníků nominačního semináře 
v Kopřivnici na ní nebyli zařazeni pouze 2 kandidáti, kteří nesplnili kvalifikační kritéria 
(nedostatečná úspěšnost v testu z pravidel házené); 

- navrženou listinu delegátů pro ročník 2013-14 poté řádně schválila Exekutiva ČSH 
15.6.2013 v Brně, viz zápis ze 45.jednání; 

- delegátka Z.Fülleová sice po řádné omluvě neabsolvovala nominační seminář 
v Kopřivnici (absolvovala ale obdobný na Slovensku, kde také působí), bez problémů 
však prošla náhradním seminářem v srpnu 2013 v Praze. Nicméně ani to není 
podstatné, protože čl.III odst.1 definuje podmínky pro zařazení delegáta na listinu 
takto: 

Na každý soutěžní ročník je Exekutivou ČSH schvalována listina delegátů pro soutěže 
řízené ČSH, na kterou může být zařazena osoba, která:  
a) je držitelem platné licence delegáta;  

b) úspěšně absolvovala nominační seminář delegátů ČSH nebo v případě řádně 
omluvené neúčasti splnila podmínky na náhradním semináři; pro mezinárodní delegáty 
mohou být tyto podmínky naplněny také řádnou účastí na semináři delegátů EHF nebo 
nominací v roli delegáta na mistrovství Evropy / světa; … 
    Z.Fülleová přitom je delegátkou EHF a v loňském roce působila na ME. 
 

 



 

9 Informace o aktivitách generálního sekretáře 
závěr 

a) R.Bendl informoval o uzavření smlouvy mezi IHF a firmou Molten; veškeré akce IHF 
do roku 2017 budou hrány s míči Molten. 

b) Smlouva s Triglav byla formálně rozdělena do dvou částí pro kalendářní roky 2013 a 
2014, plnění probíhá v pořádku. Budou distribuovány nové bannery s novým logem 
symbolizujícím více vazbu partnera a Extraligy. 

c) V diskusi členové Exekutivy potvrdili potřebu celkového přehledu o funkčním a 
personálním složení sekretariátu. R.Bendl vysvětlil další postup ve věci řešení role 
svazového trenéra. 

úkol 
č.37 

Připravit celkový přehled pracovních pozic, jejich obsazení a rozpočtového krytí 
sekretariátu ČSH včetně CS Handball. 

Odpovídá:    R.Bendl, A.Pospíšil 

Termín:       28.2.2014  

 
úkol 

č.38 

 

Aktualizovat pozici svazového trenéra v návaznosti na optimalizaci fungování a 
spolupráce RKM, RKŽ, SCM, reprezentačních družstev a dalších relevantních pozic 
v sekretariátu ČSH. 

Odpovídá:    R.Bendl, A.Pospíšil 

Termín:       28.2.2014  

 

10 Informace o aktivitách prezidenta 
závěr 

 

 Council IHF potvrdil jmenování Liběny Vondráčkové novou členkou Arbitrážního 
tribunálu IHF, což je nejvyšší orgán pro řešení sporů a odvolání ve světové federaci 

 Byla podepsána smlouva se Sport Invest Group 
 V souvislosti s členstvím ČSH v Handball Forum of Europe (tzv. severoevropské 

fórum) potvrdí zástupci ČSH na příštím jednání podpisem závazek respektovat 
dohodnutá pravidla výběru, představení a podpory kandidátů pro volby v rámci EHF 
a IHF. 

 

 

11 Různé 
 

a) 
 
 

b) 
 

c) 
 
 

d) 
 
 

e) 
 
 
 
 
 

f) 
 
 
 
 
 

 

Mzdové požadavky trenérů RD – odloženo k další diskusi, konkrétní návrh zatím nebyl 
předložen.  
 

Volba člena/členů rady za kluby TPE se na jednání klubů TPE 23.1. neuskutečnila, 
protože ze strany klubů nebyli navrženi žádní relevantní kandidáti. 
 

Exekutiva ČSH schválila přijetí nového kolektivního člena – klubu TJ Sokol Hovězí – 
házená. Klub splnil všechny náležitosti vyžadované řády ČSH. 
 

Exekutiva ČSH vzala na vědomí žádost klubu DHK Uherské Hradiště, reg.číslo 69721, o 
ukončení členství v ČSH. Klub již nevykazuje žádnou činnost. 
 

Místo konání závěrečných kvalifikací RD mužů a žen v červnu 2014: exekutiva ČSH 
podpořila návrh R.Bendla a RK na společné uspořádání utkání CŘ – Polsko a ČR – Srbsko 
v sobotu nebo v neděli 14.6./15.6.2014 na jednom místě , s následným galavečerem 
tamtéž. Definitivní potvrzení lokality je vázáno na zajištění dostupnosti haly a bude včas 
komunikováno. 
 

Výstava ve Vlastivědném muzeu v Olomouci 
Informaci o přípravách podal A.Staněk. Proběhne schůzka s ředitelem muzea 
ing.Holáskem. Vernisáž předpokládána kolem 4.9.2014. GS a prezident projednají 
možnosti zapůjčení pohárů a trofejí (EHF, F.Jícha). A.Pospíšil zařadí akci na program 
jednání s marketingovými partnery.  
 
 

 



g) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

h) 
 
 
 
 
 

j) 

A.Staněk podal aktuální informace z jednání resp.ze zápisů jednotlivých KSH, detailní 
přehled bude přílohou zápisu: 
- na konferenci 25.1. byl zvolen předsedou nové šestičlenné exekutivy Olomouckého 
KSH V.Macharáček; 
- novým zástupcem Olomouckého KSH v Radě ČSH byl také zvolen V.Macharáček 
- opakují se připomínky k aktualizaci dat v programu Xaverius – R.Bendl upozornil na 
velmi výraznou roční špičku v oblasti zpracování účetních dokladů; 
- připomínky z Jihomoravského KSH ke školení trenérů licence C – M.Bartoň vysvětlil, že 
JM kraj nerespektoval stanovené zásady a nenahlásil termíny, proto nakonec požaduje 
mimořádné angažmá lektorů v době, kdy jsou vesměs vytíženi jinými akcemi; 
- D.Divoka rezignoval na funkci předsedy exekutivy Zlínského KSH, zatím však zůstave 
členem Rady ČSH. Volební konference bude 11.3.2014 
- velký projekt házené 4+1 vyvrcholí v červnu ve Zlíně; 
- 20/6 budou oslavy 20 let „házenkářského“ gymnázia v Rožnově. 
 

M.Bartoň informoval o akcích v gesci KML:  
- finále házenkářského desetiboje bude v termínu 8.-10.6. ve Zlíně (dívky) a v Lovosicích 
(chlapci), místa byla určena na základě výběrového řízení; 
- KML vyhlásí na začátku února výběrové řízení na pořádání Novinářekého kalamáře; 
- upozornění na v červnu končící smlouvy SCŽ, KML připravuje návrh dalšího postupu; 
 

D.Čurda představil soubor návrhů RK na zlepšení vybavení a zvýšení počtu hráčů 
mládežnických reprezentačních družstev, které v souhrnu představují požadavek na 
rozpočet 2014 přes 1 milion Kč. Exekutiva projednání odložila až do vyjasnění základních 
parametrů a možností rozpočtu 2014. 

úkol 
č.39 

Doplnit na web CHF schválené složení a statut KPRR 

Odpovídá:    J.Konečný 

Termín:       14.2.2014  

  

 

 

 Příští jednání  

 Příští jednání Exekutivy se koná v pátek 28.2.2014 od 15 hodin v kanceláři ČSH.   

 

 

Zapsal Jiří Konečný 

Schválil Radek Bendl 

Ověřoval  

Datum 3.2.2014 

 

 

 

Příloha Podněty a připomínky z jednání krajských exekutiv ČSH 

 

 

 



 
Podněty a připomínky z jednání krajských exekutiv ČSH 
 
Zpráva za období: listopad – prosinec 2013, leden 2014 
 
Určeno: příloha zápisu z jednání 5. Exekutivy ČSH dne 31. 1. 2014 
Podklady:  Zápisy z jednání krajských exekutiv zaslaných na sekretariát ČSH resp. KPRR a   
  zveřejněné na webových stránkách příslušných krajských svazů házené 
Zpracoval a předkládá: Antonín Staněk, viceprezident ČSH 
 
Obecný přehled termínů Exekutiv KSH a výstupů směrem k Exekutivě ČSH 
 

KSH Web KSH 11/13 12/13 1/14 

Praha OK 5. 11. 2013 
Bez 
připomínek  

12. 12. 2013 
Chybí 
informace 

Není 
informace 

Středočeský OK Není 
informace 

Není 
informace 

Není 
informace 

Plzeňský OK Není 
informace 

Není 
informace 

Není 
informace 

Ústecký OK 13. 11. 2013 
Chybí 
informace 

Není 
informace 

16. 1. 2014 
Bez 
připomínek 

Jihočeský OK 26. 11. 2013 
Bez 
připomínek 

Exekutiva 
nebyla 
plánována 

Není 
informace 

Vysočina OK Není 
informace 

Není 
informace 

Není 
informace 

Královéhradecký Nefunkční Není 
informace 

Není 
informace 

Není 
informace 

Pardubický Neaktuální Není 
informace 

Není 
informace 

Není 
informace 

Liberecký OK Není 
informace 

Není 
informace 

16. 1. 2014 
Bez 
připomínek 

Jihomoravský OK 25. 11. 2013 
Viz strana 2 

16. 12. 2013 
Viz strana 2 

20. 1. 2014 
Viz strana 2 

Moravskoslezský OK 12. 11. 2013 
Viz strana 2 

17. 12. 2013 
Viz strana 2 

28. 1. 2014 
Viz strana 2 

Olomoucký OK 14. 11. 2013 
Viz strana 2 

20. 12. 2013 
Viz strana 2 

16. 1. 2014 
Viz strana 2 

Zlínský OK 21. 11. 2013 
Viz strana 2 

16. 12. 2013 
Viz strana 2 

21. 1. 2014 
Viz strana 2 

 



 
Listopad 2013 

1. V listopadových exekutivách byly na jednání Exekutiv v Jihočeském, Jihomoravském, 

Moravskoslezském, Olomouckém a Zlínském KSH podány informace o setkání předsedů s Prezidentem 

ČSH a o ustavení Komise pro podporu a rozvoj regionů. 

2. Exekutiva Olomouckého KSH připomínkuje neaktuálnost programu XAVERIUS, chyby a problémy s jeho 

využíváním. 

3. Exekutiva Moravskoslezského KSH sepsala soubor podnětů a připomínek pro GS ČSH pana ing. Bendla 

na chyby a neaktuálnost programu XAVERIUS – očekávala odpověď – byl zaslán dopis Ing. Chvalného, 

jenž je následující exekutivou v prosinci komentován a rozporován. 

4. Z obecně zajímavých podnětů: ve Zlínském KSH je diskutována otázka zveřejňování fotografií z turnajů 

4+1 jako podmínka pro získání dotace na tyto turnaje ze strany KSH. Cílem je propagace této formy 

házené a házené vůbec mezi mládeží. Olomoucký KSH přichází s projektem Zimních soutěží pro mládež 

(registrovanou v klubech OLKSH). 

Prosinec 2013 
1. Exekutiva Zlínského KSH připomínkuje fakt, že nedochází ke slíbené aktualizaci dat v programu 

XAVERIUS. Obdobná připomínka je i v zápisu MSKSH včetně reakcí na dopis Ing. Chvalného. 

2. Padlo konstatování, že neexistuje propagace házené, házená není ve školních osnovách. Funkční 

systém propagace musí jít „od vrchu“. 

Leden 2014 
1. Exekutiva ZKSH realizuje projekty a jednorázové akce na propagaci házené: podpora nových mladých 

rozhodčích (poskytnutí dresu na náklady KSH), Festival MINIHÁZENÉ v termínu 7.-8. 6. 2014 ve Zlíně, 

„Projekt cesta k úspěchu?“ – zrušen titul „Vítěz zlínské ligy“ v kategoriích ml. žactva. Cílem je nehrát na 

výsledky, ale zapojit co nejvíce dětí do každého utkání přímo na hřišti. Všichni hráči a hráčky pak 

dostanou medaile bez ohledu na výsledky. 

2. Exekutiva OLKSH  

 připomínkuje nevyvážený postupový klíč pro ŽL, který znevýhodňuje moravská družstva 

 připomínkuje špatnou zpětnou vazbu (komunikaci) se sekretariátem, když nedostala žádnou 

informaci na návrh nominace rozhodčích na akci „Kempy Nymburk“ nebo pozdní zveřejnění 

zápisu z Rytířska, stále není reakce na podnět k lékařským prohlídkám Zápis Exekutivy ČSH ze 

4. 10. 2013, bod 11 - zatím nebyl ze strany ČSH vysloven závěr ke stanovisku, jak postupovat 

v případě, kdy nejsou ze strany obvodních lékařů potvrzovány průkazky o lékařské prohlídce 

Závěr: 
 Ne všechny Exekutivy KSH zveřejňují výstupy z jednání (Zápis z jednání Exekutivy) na svých webových 
stránkách KSH. Jako nejčastěji se opakující problém se ukazuje program XAVERIUS – ekonomický projekt ČSH, 
jenž je zmiňován hned v několika KSH – zejména v těch, které se pravidelně scházejí a mají velmi intenzivní 
činnost.  

 


